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Dit jaarverslag is best lastig om te maken, want wat moet ik schrijven? Hoe vaak ik een 
reservering heb gemaakt voor fokkersoverleg of ALV, en hoe vaak het weer verplaatst, en later 
geannuleerd moest worden? Hoe we binnen het bestuur hebben geworsteld met het wel/niet 
door laten gaan van activiteiten, met in achtneming van alle beperkende maatregelen? Het is 
een bizar jaar, dat hoef ik niemand te vertellen, en besturen van een rasvereniging, zonder de 
mogelijkheid om activiteiten te organiseren was minstens even bizar. Gelukkig is er in ieder geval 
een digitale ALV geweest waardoor we het jaar formeel konden afsluiten, en een fokkersoverleg 
over de Normenmatrix. Want de maatregelen van de Raad van Beheer gaan natuurlijk altijd door, 
al dan niet met consequenties voor onze vereniging. Er zijn dan ook veelvuldige contacten met 
de Raad geweest, voornamelijk door Niels en door mij, om meer duidelijkheid, en meer pasklare 
oplossingen te krijgen. Zelf heb ik me o.a. met de Normenmatrix beziggehouden. 
 
De ALV van de Raad werd digitaal gehouden en die heb ik, vanuit mijn huiskamer, bijgewoond. 
De vergadering van Rasgroep 2 was wel nog fysiek, en ook daar heb ik namens de LHCN aan 
deelgenomen. 
 
Onze bestuursvergaderingen hebben we, op twee keer na, online gehouden. Dat is even wennen, 
maar tegelijkertijd is het makkelijk om heel snel een overleg te plannen, omdat het zonder reistijd 
vaak maar een uur, maximaal twee vergt.  
 
Ik ben trots op onze vereniging voor het organiseren van een heel stel webinars, die gratis 
toegankelijk zijn voor onze leden. Dezelfde lezingen zijn elders vaak voor stevige bedragen te 
volgen, dus ik denk dat de LHCN haar leden op deze manier toch een belangrijke service verleent. 
Voor de lezingen hebben we samengewerkt met de Newfoundlanderclub, waardoor de kosten 
gehalveerd kunnen worden. 
 
Als secretaris is één van mijn taken natuurlijk het functioneren als receptionist. Dit jaar kwamen 
er, net als bij alle fokkers, enorm veel vragen over het bemachtigen van een puppy. Ik ben altijd 
blij dat de vragensteller in ieder geval de rasvereniging heeft gevonden, en niet via Marktplaats 
aan het shoppen is.  
 
Ik hoop van harte dat het weer mogelijk zal zijn om onze KCM en de JHD te organiseren. Het heeft 
mij pijn gedaan dat we die activiteiten moesten schrappen, maar zoals met zoveel afgelopen jaar 
was er helaas geen andere mogelijkheid. 
 
Zoals al bekend is stel ik mij, nu mijn termijn afloopt, niet meer beschikbaar voor het bestuur, 
omdat we plannen naar Frankrijk te verhuizen. Ik vind het jammer dat ik het besturen in zo’n raar 
jaar moet afsluiten, maar het is niet anders. Ik hoop dat ik toch een kleine bijdrage aan de LHCN 



heb kunnen leveren, en ik wil mijn collega’s van het bestuur bedanken voor de fijne 
samenwerking. 
 


